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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: „Povodom najave Agencije za lijekove i 

medicinska pomagala u BiH da će lijekovi početkom sljedeće godine pojeftiniti za samo 10%, 

čime se jasno vidi da su lijekovi na području BiH skoro tri puta skuplji nego u susjednim 

zemljama, znači li to da pored velikih lobija koji vladaju, poput građevinskih i automobilskih, 

i farmaceutski lobij postaje vodeći u tome u BiH.  

Postavljam pitanje - što Vijeće ministara BiH namjerava poduzeti i učiniti povodom toga?“ 

 


